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Dagsorden samt mødereferat fra: 
Bestyrelsesmødet i afdeling 78 

(Brombjerg 1-43) 
 

Mødested: Brombjerg 1 
 

 
Referat nr. 06-09-2023 

Til stede var fra: 
 
Afdelingsbestyrelsen: 
Joan Doweszeit, Birgit Schmidt, Lars Sørensen 
 
Suppleanterne: 
Lissy Larsen, Sonja Paulsen, Christina Sørensen 
 
Afbud fra: Ingen 

Dag og år: 
 
Onsdag, den 06. september 2023 Kl.: 1530 
 
Referat sendt til bestyrelsen 07-09-2023 

Pkt. 1 
Godkendelse af dagsorden. 
 

 
Godkendt 

Pkt. 2 
Godkendelse af referat nr. 22-06-2023. 
 
Referat tilsendt. 

  
 
Er godkendt. 

Pkt. 3 
Ønsker/ ting/ forslag der skal med på markvandrin-
gen den. 14-09-2023 kl:.0930 
 
1. Vurdering af om vi skal udsætte algebehandlinger 
af tage, samt rensninger af tagrender og nedløb til 
et andet regnskabsår??  (Budgetbesparelser) 
 
2. Kom med eventuelle forslag. 

 
 
 
 
Udsætter algebehandlingen og rensning af 
tagrender til andet regnskabsår. 
 
 
Mulighed for plantning af Ahorn her i efter-
året???  
 
Opretning af fliser??? 
 
El-rør???  
 
Skal skråningen/stien vedligeholdes, der er 
ingen der benytter dem af mulighederne for 
den lette tilgang????? 
 
 

Pkt. 4 
Efterretninger for perioden siden sidste møde. 
 
Bestyrelsesmedlemmer og suppleanterne ajourfører 
hinanden om, og med hvad der er sket i afdelingen si-
den sidst. Ikke alt føres til referat. 

 
 
 
Talt lidt om tonen mellem beboerne, den er 
blevet bedre. 
 
. 
Katteplagen er stilnet lidt af, hører ikke 
mange klager mere 
 
 
Ingen større forventede begivenheder i 
sigte den nærmeste fremtid  
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Pkt.5 
Forslag til årets ekskursion med en særlig faglig 

eller kulturel interesse. 

 

 
 
 
Vi har valgt at tage en tur ned til Rendbjerg 
området for at se på deres biodiversitets til-
tag, hvordan bliver det styret osv. Hvad er 
godt og samtidigt hvad er ulemperne. 
 
Kigger på Værftets/Marinaens brug af bio-
diversiteten i deres dagligdag. 
 
 

Pkt. 6 
Affald og efterladenskaber på afdelingens arealer. 
 

 
 
 
Opfordring til at gøre rent efter sig, det 
være cigaret skodder/katte/hunde efterla-
denskaber/snus/tyggegummi/papir og an-
dre ulækre ting man ikke har brug for 
mere. 
 

Pkt. 7 
Fælles aktiviteter??? Diverse udvalg??? 
 
Er det noget vi eventuelt skal overveje igen??? 

  
 
 
Vi forsøger en sidste gang at få nogen 
fælles aktivitet op at stå. 
 
Christina og Joan har meldt sig som tov-
holdere til et Julearrangement, hvor 
Sonja`s lækre hjemmebagte æbleskiver 
bliver nævnt, lige som der snakkes om 
Gløgg og andre gode traditioner der hører 
julen til 
 
Der kommer mere information senere. 
 
Dato bliver d.03-12-2023 
 
Tilmelding senest d. 20/11-2023 
 

Pkt. 8 
Eventuelt. 
Der kan snakkes og diskuteres om alt, men intet kan 
vedtages. 
 
Skal skråningen/stien vedligeholdes, der er ingen der 
benytter dem af mulighederne for den lette til-
gang????? 
 
 
Næste møde.: 22-11-2023 kl.:1530 
 

 
 
 
 
 
Tages med på markvandringen, vi kan jo 
nøjes med at rydde disse når der er et be-
hov/brug for dette. I samarbejde med 
grundejerforeningen og kommunen. 
 

Mødet slut kl.  1715  
 

Referent. Lars Sørensen 

 


